

Aanwezig: 22 Leden inclusief bestuur

Afwezig met kennisgeving: W, van Uum, H. Polman, M. Derksen, A. Peelen, J. Staring,  
A van Someren en R Sieraadt.

Het bestuur van v.v. Angerlo Vooruit heeft op 31 oktober 2022 tijdens de Algemene Ledenvergadering verantwoording afgelegd over het gevoerde beleid in het verenigingsjaar 1 juli 2021 t/m 30 juni 2022.

### 1. Opening en ingekomen stukken

Dirk Willem opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. De notulen van de vorige Algemene ledenvergadering van 18 oktober 2021 gaan we behandelen na de pauze. Op de site zijn de notulen van 31 mei 2021 geplaatst. We hebben hier voldoende exemplaren liggen om ze tijdens de pauze nog door te nemen.

Tevens hebben we er nog een extra agenda punt toegevoegd en dit zal zijn het Rookbeleid. René geeft aan dat hij over de 100 geregistreerde stukken heeft en hij gaat ze niet allen benoemen. Wie ze allemaal wil lezen kan zich melden en hij/zij krijgt hiervoor de mogelijkheid. Op dit aanbod gaat niemand in. Daarna geeft René de personen weer die zich afgemeld hebben voor deze avond.

### 2. Notulen Algemene ledenvergadering 18 oktober 2021

Na de pauze wordt door Dirk Willem de notulen doorgenomen. Pagina na pagina vraagt hij of er vragen of opmerkingen zijn over de zaken die er beschreven staan. Er komt geen reactie van de aanwezigen.

Dirk Willem geeft aan dat de notulen van 18 oktober 2021 bij deze zijn **VASTGESTELD**.

### 3. Jaarverslag vereniging

#### a. Bestuur

Door het seizoen heen zijn er vele zaken geregeld die er toe moeten lijden dat we een stabiele vereniging zijn op alle vlakken. Financieel, sportief en accommodatie zij hier bij de uitgangspunten waar we mee bezig zijn.

Het nieuwe bestuurslid facilitaire zaken, Rob Reiling, heeft grote stappen gemaakt en mede door zijn inbreng wordt het voor het bestuur veel inzichtelijker om over deze zaken duidelijke acties te kunnen ondernemen

#### b. Activiteiten

- i. "De Aftrap" eind augustus 2021 was een groot succes. Vele leden en gasten konden we begroeten op die dag.
- ii. Klaverjasavond en snerttoernooi met aansluitend de nieuwjaarsreceptie konden niet doorgaan i.v.m. de covi-19 maatregelen.
- iii. Jan Hoornstra toernooi was wederom een groot succes.
- iv. De dag voor de leden van de Club van 100 was op de wedstrijddag van het 1<sup>ste</sup> tegen GSV '38. Over de wedstrijd spreken we niet maar de activiteiten van de club waren zeer geslaagd. Het bleef nog lang onrustig op het sportpark.
- v. De eerste resultaten van de nieuw opgerichte commissies, media team en commercieel team, hebben we ook mogen ervaren. Nieuwe lay-out binnen het mediagedeelte en een goed georganiseerde middag bij een wedstrijd van ons 1<sup>ste</sup> elftal.
- vi. Al met al, zonder de vele vrijwilligers die zich beschikbaar stellen kan de vereniging niet draaien.

#### c. Speerpunten

Overdracht van vele activiteiten die de secretaris buiten het secretariële vlak uitvoerde zijn zo goed als overgedragen.



AVG en VOG blijven speerpunten. Door de constante aanpassingen bij de AVG blijft het telkens een uitdaging om de diverse zaken op dat gebied bij te houden en te verwerken voor de vereniging.

**d. Bijzondere zaken**

Jubilarissen in het jaar 2021 konden we niet in het zonnetje zetten tijdens de nieuwjaarsreceptie en dit hebben we ingehaald tijdens de Aftrap van het huidige seizoen.

Vele leden spreken mij of andere leden van het bestuur aan over hun lidmaatschap. Zij denken dat ze al lang vele jaren lid zijn. IK werk met de gegevens die vermeld staan in sportlink en deze zijn voor mij en het bestuur leidinggevend.

**e. Jubilarissen in 2022:**

Jan Tiecken 60 jaar  
Gerard Nijland 40 jaar  
Kenny Schilderman 25 jaar  
Jetse Wynia  
Remco Kuster  
Patrick Heskens  
Martijn Hermans  
Yor Derksen

**f. Ledenbestand:**

	18 okt 21	31 okt 22
Bondsleden	407	387
Senioren	223	224
Jeugd	184	163
Verenigingsleden	128	117
Totaal	535	504

De daling zit in diverse onderdelen. Als bestuur zien we dit niet als een obstakel en we blijven bezig om een zo goed mogelijk klimaat te verzorgen waarin onze leden hun hobby kunnen uitvoeren.

Jan Tiecken vraagt wat we doen aan ledenwerving?

- We doen dit onder andere door het dreumesvoetbal (kinderen tussen de 2,5 en 5 jaar). Hiervan zien we de eerste jongens/meiden doorstromen naar de mini's.

Alexander Derksen vraagt of er een vergelijking is gemaakt met de ontwikkelingen bij de basisschool?

- Tijdens de nieuwbouw is hier eens naar gekeken maar op dit moment hebben we daar geen zicht meer op.
- Dirk Willem geeft aan dat de school groeit, meer meisjes dan jongens. We richten ons hier op en waar mogelijk de faciliteiten voor de meisje uit te breiden.

Willem Stabbing vraagt of er ook iets gedaan kan worden voor de werving door middel van een flyer.

- Een goed idee de jeugdcommissie zal dit meenemen in een campagne.

#### 4. Jaarverslag voetbalzaken

**a. Senioren**

- Eindelijk weer een verslag naar een corona periode van 2 jaar. Het aantal teams is gelijk gebleven.
- Het 1<sup>ste</sup> onder leiding van Herko Engelsman (Trainer) en Robert Wonnink (Leider) hebben een 5<sup>de</sup> plek behaald. Tevens hebben zij de 2<sup>de</sup> periode gewonnen en hierdoor de nacompetitie gehaald. Hierin zijn ze gekomen tot de halve finale waarin ze verloren van Jonge Kracht.
- Het 2<sup>de</sup> elftal, onder leiding van Christiaan Vermeulen en Eric Staring hebben lang meegestreden voor promotie maar zijn daar helaas net niet in geslaagd.
- Het 3<sup>de</sup> en 4<sup>de</sup> in de 6<sup>de</sup> klasse en het 5<sup>de</sup> en 6<sup>de</sup> in de 7<sup>de</sup> klasse hebben op hun manier goed gepresteerd.
- De scheidsrechterscommissie verdient een compliment. Duidelijk aanwezig en een uitbreiding binnen de vereniging op dit gebied.



- vi. De mannen van de zondagdienst hebben hun zaken goed geregeld.
- vii. Verzorging is goed geregeld, ieder lid kan een beroep doen op de verzorgers en zij staan altijd ter beschikking voor een behandeling of een advies.
- viii. Speerpunten voor de toekomst:
  - 1. Promotie van het 1<sup>ste</sup> naar de 3<sup>de</sup> klasse.
  - 2. Behouden van de spelersgroep, talentvolle groep bijhouden.
  - 3. Trainers en stafleden voor het 1<sup>ste</sup> en 2<sup>de</sup> (Selectiegroep).
  - 4. Assistent scheidsrechters voor de selectie teams
  - 5. Enthousiasmeren van selectiespelers voor jeugdtrainingen.
  - 6. Faciliteren van cursussen voor trainers en scheidsrechters
  - 7. Huidige senioren teams behouden
  - 8. Verlichting op de trainingsveldenPeter Albers geeft bij alle boven genoemde punten een korte toelichting.

Richard Kok vraagt op welke wijze ze het enthousiasmeren van selectiespelers voor jeugdtrainer willen oppakken?

- Peter geeft aan dat ze een plan willen opzetten en van daaruit in gesprek willen gaan met geschikte spelers. Natuurlijk gaat dit alles in goed overleg met de jeugdafdeling.

## **b. Jeugd**

### **i. Ontwikkelingen**

De maatregelen tijdens de covid-19 periode zijn zwaar geweest bij de jeugd. Trainen was mogelijk en uiteindelijk hebben ze wederom een gedeelte van de competitie uit kunnen spelen.

Op dit moment hebben we 11 teams. De JO-19 hebben we komend seizoen niet. Dit was een zware beslissing maar in goed overleg met de senioren is er gekozen voor een doorstroming naar de senioren in het belang van de vereniging.

Er is op dit moment weer een duidelijke aanwas van nieuwe spelers in de onderbouw (pupillen).

De jeugdcommissie is continue bezig met het ontwikkelen en bedenken van ideeën voor de aantrekking van jeugdleden.

### **ii. Jeugdbeleidsplan**

Het plan is geheel uitgeschreven en heeft 2 bijlagen. Een voor de Junioren en de andere voor de pupillen.

### **iii. Hoofd jeugdopleiding**

We hebben Richard Kok bereid gevonden om de functie van hoofd jeugdopleiding te gaan vervullen. Hij zal in de komende tijd zich binnen de jeugd gaan bewegen om een uitvoering te geven aan zijn functie.

### **iv. Convenant**

We hebben als vereniging convenanten afgesloten met Vitesse en De Graafschap. De eerste activiteiten van uit deze samenwerking worden zichtbaar. Een jeugdtrainer heeft reeds deelgenomen aan een praktijkavond over het geven van een jeugdtraining.

### **v. Contacten aanhalen met MVVA**

Met de tak Meiden vrouwenvoetbal Achterhoek willen we de banden verbeteren. Enkele leden van onze vereniging trainen al bij die tak en spelen, vooral door de weeks, soms een wedstrijd. Ze willen hierdoor meer aantrekkingskracht te krijgen voor het meidenvoetbal.

### **vi. Vragen/Opmmerkingen**

- 1. Remco Kuster geeft aan dat een speler van het 4<sup>de</sup> een team heeft om te begeleiden tijdens de trainingen en de wedstrijden.
- 2. Gerard Staring ziet een terugval van leden bij de jeugd en vraagt of er een plan is om grotere terugval te voorkomen.



- a. Remco en Ronald voeren evaluatiegespreken met de vertrekkende spelers bij de junioren en dit heeft tot gevolg dat ze later bij de vereniging terugkomen in vele gevallen. Bij de onderkant hebben we instuifdag en het dreumesvoetbal. Dit levert ook al de eerste doorstromingen vanuit het dreumesvoetbal op.
3. Jan Tiecken: Wat moet ik me verder voorstellen bij een convenant met de BVO 's?
  - a. Het aanleveren van trainingsmogelijkheden van uit de BVO 's voor de jeugdafdeling.
  - b. Activiteiten die de BVO organiseert voor de jeugd bezoeken.
4. Jan Tiecken: Zijn er mogelijkheden om een BVO hier zijn activiteiten uit te laten voeren?
  - a. De verdeling van de activiteiten door de BVO's gebeurt door echelonnering, hierdoor worden de activiteiten georganiseerd bij grote verenigingen. Hier ligt ook de prioriteit bij de BVO's.
5. Peter Engelsman geeft nog aan dat hij een Trainers begeleidingsavond heeft moeten afzeggen omdat er te weinig inschrijvingen waren. Binnen de Jeugdcommissie zijn we volop aan het bekijken op welke manier we de trainers hierin kunnen activeren. Wel ontvangen we, ia film, trainingsoefenstof van de partnerclubs.

## 5. Vrijwilligersbeleid

- a. We werken nog steeds met het oude vrijwilligersbeleid.
- b. Met het beleid gaan we hard aan de slag om een sluitend vrijwilligersbeleid te krijgen die afgestemd is op de huidige situatie.
- c. De vereniging heeft over het algemeen niet te klagen over de bezetting van de vrijwilligers.
- d. De vereniging is daarom ook ontzettend blij met de grote inzet van de vrijwilligers.
- e. Op 2 december gaat er een afgevaardigde van het bestuur en afgevaardigden van de vrijwilligerscommissie naar een bijeenkomst van 123-Inkt in Amersfoort waar het onderwerp voor 90% gericht is op het vrijwilligersbeleid bij verenigingen.
  - i. Bert Warmelink vraagt of er aandacht is voor de bezetting van de zaterdagdienst want deze is erg onderbezet.
    1. Dirk Willem geeft aan dat het de aandacht heeft en dat we dit bij de commissie zullen neerleggen.

## 6. Sponsorbeleid

- a. Dirk Willem geeft het woord aan Willem Strabbing die de sponsorcommissie leidt.
- b. Willem geeft aan dat de inkomsten wederom omhoog zijn gegaan maar niet zoveel als verwacht. Ook geeft hij aan dat de commissie verwacht dat ze de verhoging door kunnen trekken.
- c. Nieuwe contracten de komende drie jaar:
  - i. Wederom verlenging met 123Inkt voor de jeugd
  - ii. Jacobs verhuizingen
  - iii. Retail bouw
  - iv. Bouwbedrijf de Graafschap
  - v. Van Aken installatie
  - vi. De Poort voor man of the match
  - vii. Hillenaar optiek voor tenues voor de scheidsrechters
- d. Bij de nieuwbouw hebben we ook vele kortingen ontvangen en is er veel betaald in natura, dit zit niet in het getoonde bedrag maar het zijn wel vele euro's.
- e. Dirk Willem bedankt Willem voor zijn bijdrage en geeft aan als iemand een potentiële sponsor weet het dan door te geven richting de commissie.



## 7. Mediabeleid

- a. Het team mediabeleid is in de plaats gekomen voor de communicatie commissie.
- b. 1<sup>ste</sup> Stap is de schrijfwijze van de naam van de vereniging. In de statuten staat hier niets over vermeld. Als vereniging hanteren we nu de volgende schrijfwijze: v.v. Angerlo Vooruit.
- c. Nieuwe uitvoering van het briefpapier
- d. Komt een jaarplanning met vastgelegde momenten van informatie verspreiding.
- e. 1<sup>ste</sup> Korte filmpjes over het wel en wee van de vereniging worden online gezet en deze vertellen ons waar mee we bezig zijn binnen de vereniging.
- f. Op dit moment is er een start gemaakt aan het updaten van de website.
- g. Leden binnen het mediateam zijn:
  - i. Hanneke Kleinheerenbrink
  - ii. Hans Riewald
  - iii. Bas Kelderman
  - iv. Enno van Geel
  - v. Robert Wonnink
  - vi. Carlo Tiecken
  - vii. Roel Staring
  - viii. Wim van Uum.
- h. Programma blaadje is door diverse omstandigheden later dan de andere jaren. Als het allemaal goed gaat dan zal bij de 1<sup>ste</sup> thuiswedstijd van het vlaggenschip het blaadje weer aanwezig zijn.

## 8. Financiële zaken

- a. Kees geeft aan dat hij bijzonder blij is dat Dirk Willem en René de financiële zaken op een perfecte manier hebben overgenomen tijdens zijn afwezigheid.
- b. Kees geeft daarna het woord aan Alexander Derksen
- c. Alexander geeft de volgende zaken weer aan de vergadering:
  - i. De vereniging heeft het goed voor elkaar met een administrateur en een ledenadministratie die op een zeer verantwoordelijke manier hun taak uitvoeren.
  - ii. De geldstromen zijn in de afgelopen jaren zeer verschillend ten opzichte van een normaal seizoen door de Covid-19 periode.
  - iii. Sponsor opbrengsten zijn door de grote inzet op niveau gebleven
  - iv. Club van 100 die ondanks de moeilijke tijd wel diverse zaken kon aanbieden aan de vereniging
  - v. Door de inzet van het bestuur en de administrateur heeft de vereniging alle mogelijkheden benut om diverse subsidies binnen te halen.
  - vi. 2022 -2023 staan we er al vereniging er goed voor, nadeel is dat we geen subsidie meer ontvangen van de gemeente. Het bestuur is hier druk mee bezig om dit om te draaien.
  - vii. De kosten voor het onderhoud zijn er en we staan er financieel goed voor. Balans is positief. Wel zal het bestuur een vinger aan de pols moeten houden betreffende de uitgaven.
  - viii. Met andere woorden we hebben geen problemen op de afsluitingsdatum, 30 juni 2022, qua financiën.
- d. Vragen tot zover:
  - i. Hans Riewald vraagt of we het weten over de € 2.000.000,- die specifiek voor de verenigingen zijn.
    1. In het gesprek met de wethouder gaf hij aan dat alle clubs worden meegenomen in de verdeling. Dat wij geen subsidie ontvangen klopt ook niet. Hiervoor zal er een andere constructie tot stand moeten komen.
  - ii. Energiediscussie?
    1. We hebben duurzaam gebouwd en lopen daarmee voor op vele andere verenigingen. Door dat we een vast contract hebben tot eind 2023 speelt het nog niet zo erg bij de vereniging.



- e. Kees bedankt Alexander voor de duidelijke toelichting.
- f. **Verslag Kascommissie:**
- g. Kees geeft het woord aan Gerwin Linnebank.
- h. Gerwin geeft aan dat hij en Rogier de financiële zaken hebben gecontroleerd en hierbij de grote lijnen hebben gevolgd en niet in detail zijn gegaan naar elke rekening.
  - i. Zaken zijn goed ingericht en duidelijk;
  - ii. Geeft aan dat de omvang van de verantwoordelijkheden van de administrateur zeer groot zijn.
  - iii. Uit het jaarverslag komt de investering t.a.v. de accommodatie duidelijk naar voren
  - iv. Het kostenplaatje is flink gestegen
  - v. In de balans komt duidelijk een stuk reserve naar voren t.a.v. de nieuwbouw.
  - vi. Hoge kosten bij de Rabobank.
  - vii. De investering in de energie heeft de vereniging goed voor elkaar. Na 5 jaar zal het leasecontract eindigen en daarna is alles voor de vereniging.
  - viii. Debet- en Creditzijde geen problemen.
  - ix. Gerwin vraagt aan de vergadering om het bestuur **“Decharge te verlenen”** over het gevoerde beleid.
    - 1. De vergadering stemt in met het verzoek en hierbij is er aan het bestuur **“Decharge verleend”**.
- i. **Verkiezing kascommissie:**
  - i. Het bestuur stelt voor dat Gerwin en Rogier de kas wederom controleren over het seizoen 2022/2023.
    - 1. De vergadering en beide heren stemmen in.
  - ii. Remco Kuster stelt zich beschikbaar als reserve.
- j. Het bestuur wil de lijn ten aanzien van de contributie voortzetten, dus dit seizoen geen verhoging. We zullen alles goed in de gaten houden en indien nodig tot verhoging overgaan in het komende seizoen.

## 9. Pauze

- a. Dirk Willem geeft aan dat de notulen over de vorige ledenvergadering gereed liggen om in te zien en na de pauze als 1<sup>ste</sup> gaan we deze behandelen.
- b. De notulen van de Algemene ledenvergadering van 18 oktober 2021 worden pagina na pagina doorgenomen en er zijn geen vragen of bijzonderheden.
- c. Bij deze zijn de notulen van 18 oktober 2021 **“Vastgesteld”**.

## 10. Facilitaire zaken

- a. Ten 1<sup>ste</sup> een terugblik op het afgelopen jaar:
  - i. In het begin was het vooral de mensen achter de schermen leren kennen;
  - ii. Op welke wijze verlopen de diverse processen binnen de vereniging
  - iii. De structuur leren kennen, hoe gaat alles en waar komt het allemaal vandaan.
  - iv. Een struikelblok was waar moet ik naar toe.
  - v. Conclusie hieruit voor mij is het opzetten van checklijsten over de diverse perioden in een seizoen.
- b. Het opstarten van diverse zaken voor de VUT-ploeg:
  - i. Prullenbakken;
  - ii. Banken;
  - iii. Scorebord.
- c. Verbeteren van de contacten met Ataro:
  - i. Gesprek met nieuwe directeur bij Ataro
  - ii. Snoeiwerk om de velden
  - iii. Robotmaaiers
  - iv. Aanspreekpersoon is op dit moment ziek daardoor kleine vertragingen op de lijn.
- d. Contacten met de VUT-ploeg:
  - i. Geurt van de Kuit aanspreekpersoon voor opknappzaken



- ii. Henk Roelofsen voor de velden
- e. Zaken die op het programma staan voor het seizoen 2022/2023:
  - i. Opknappen vloeren van de kleedkamers;
  - ii. LED verlichting in samenwerking met de stuurgroep LED verlichting Zevenaar.
  - iii. Gesprek met wethouder en daar de uitkomst verwerken en mee aan de slag gaan
  - iv. Heineken tankbier;
  - v. Uitwerken plannen voor het opknappen van de tribune;
  - vi. Energie huishouding goed overzichtelijk maken:
    - 1. Op dit moment geen problemen ten aanzien van het gebruik.
    - 2. Vast contract tot eind 2023.
    - 3. Uitzoeken de onregelmatigheden t.a.v. het energieverbruik
    - 4. Opbrengst zonnepanelen gaan verwerken.
- f. Zijn er nog goede ideeën voor de accommodatie meld het dan bij mij via mail of direct face to face.
- g. **Vragen:**
  - i. Gerard Staring en Gerwin Linnebank hebben vragen over de duurzaamheid en de zonnepanelen in het geheel?
    - 1. We leveren alleen terug omdat we geen opslag mogelijkheden hebben. Wel verbruiken we haast geen gas door de huidige installatie.
  - ii. Remco Kuster vraagt over de moeilijkheden met de verlichting van de velden.
    - 1. Dit is al diverse keren besproken binnen het bestuur. Als we ledverlichting krijgen zal dit probleem opgelost worden.
- h. Dirk Willem bedankt Rob voor de duidelijke uitleg en geeft aan dat we al haast niet zonder hem kunnen. Voor sommige bestuursleden een hele ontlasting van de werkzaamheden die hij nu uitvoert.

## 11. Bestuursverkiezing

- a. **Dirk Willem** en **Kees** zijn aftredend en herkiesbaar.
- b. Er hebben zich **geen** tegenkandidaten gemeld.
- c. Kees geeft een korte toelichting over zijn besluit om het penningmeesterschap nog voor **één** jaar op zich te nemen als de vergadering instemt.
  - i. De vergadering heeft hier geen bezwaar tegen en hierdoor is Kees herkozen.
- d. Dirk Willem geeft aan dat hij nog 3 jaar als voorzitter wil functioneren en dat hij dan de hamer wil overgeven aan een opvolger.
  - i. De vergadering heeft hier geen bezwaar mee en Dirk Willem is hierbij herkozen.
- e. Vernieuwd aftreedschema:

i. Voorzitter	Dirk Willem Tiecken	2025
ii. Penningmeester	Kees Nederhoff	2023
iii. Secretaris	René Lamers	2024
iv. Voetbalzaken sen	Peter Albers	2024
v. Jeugd	Peter Engelsman	2024
vi. Facilitair	Rob Reiling	2024
- f. **ROOKBELEID**
  - i. Dirk Willem en Peter A. geven in het kort weer hoe het rookbeleid er nu uitziet en op welke wijze de leden en bezoekers het toepassen. Een groot probleem is het opruimen van de restanten van de personen die op plaatsen roken waar het eindelijk niet toegestaan. Als bestuur kunnen en willen we niet telkens optreden als politieagent.
  - ii. Op welke wijze kunnen we dit het beste aanpakken?
  - iii. Er wordt door de vergadering over diverse mogelijkheden gediscuteerd en hierbij komen de voor- en nadelen bij iedere stap duidelijk naar voren.



- iv. **Besluit dat de vergadering neemt is dat we het huidige rookbeleid handhaven. We zullen het in samenwerking met het mediateam onder de aandacht moeten brengen en hierdoor er extra aandacht aan geven. Ook dienen we duidelijk de locatie aan te geven.**
- v. Het bestuur zal kijken of het mogelijk is om er een overkapping te maken.

**v.v. Angerlo Vooruit**  
Sportpark Mariëndaal  
Mariëndaalseweg 15a  
6986 AC Angerlo  
[info@angerlovooruit.nl](mailto:info@angerlovooruit.nl)

## 12. Rondvraag

- a. Jan van de Berg geeft aan dat het misschien belangrijk is om alle commissies bijeen te roepen om de juiste uitdraging voor de vereniging naar voren te brengen.
  - i. Goed punt we zullen kijken wat we als bestuur hier aan kunnen doen.
- b. Willem Lucassen vraagt of het niet mogelijk is om deze vergadering ter organiseren op de verenigingsavond, "Donderdagavond" gezien de huidige opkomst.
  - i. Het bestuur neemt het mee en zal de mogelijkheid onderzoeken.

## 13. Sluiting

Dirk Willem bedankt eenieder voor de inbreng en sluit hierbij de vergadering.

Opgemaakt door:  
René Lamers Secretaris

